



T1 george

Calendar

Fri, Feb 8 Staff Appreciation Lunch, 12:15 PM

Mon-Wed, Feb 11-13 Alternate Schedules (see [Calendar](#))

Wed, Feb 13 9th Grade Parent Coffee, 8:15 AM, Staff Lounge

Thu, Feb 14 NO SCHOOL - Staff Development Day

Fri & Mon, Feb 15 & 18 NO SCHOOL - President's Day Holiday

Tue-Fri, Feb 19-22 Alternate Schedules (see [Calendar](#))

Tue, Feb 19 College Readiness & CAASPP Testing, 7 PM, Library

Fri, Feb 22 Junior Parents Network Meeting, 8:15 AM, Staff Lounge

2月8日星期五 感谢午餐, 下午12:15

2月11日至13日周一至周三 备用时间表 (见日历[Calendar](#))

2月13日星期三 9年级家长咖啡, 上午8:15, 员工休息室

2月14日星期四 学校无课 - 员工发展日

2月15日和18日星期五和星期一 学校无课 - 总统日假期

星期二, 星期五, 2月19日至22日 备用时间表 (见日历[Calendar](#))

2月19日星期二 大学准备和CAASPP测试, 下午7点, 图书馆

2月22日星期五 11年级家长联络会议, 上午8:15, 员工休息室

Gunn

Edward

9th Grade Parent Coffee

Wed, Feb 13, 8:15-10 AM, Staff Lounge

Please join us for our next 9th Grade Parent Coffee, "Planning Sophomore Year and Beyond." From 8:30-9:00 AM, Derek Johanson, Jonathan Fidani, and Cora Ross, three of our wonderful Gunn counselors, will lead an informal Q&A about course selections for next year and beyond. (Students' course selections need to be turned in by February 25th, so this is a great opportunity to get you questions answered.) We'd also like to exchange ideas about summer options for 9th graders, and socialize informally. Coffee and light breakfast snacks will be provided. We look forward to seeing you there! --Jen, Masha, Roberta, and Rose, 9th Grade Parent Network Coordinators

College Readiness Testing for the CSU & Why the CAASPP Testing Is Important

Tue, Feb 19, 7 PM, Library

Manager of College Readiness Programs at San Jose State University Tom Reisz, will discuss academic readiness and placement in math and English by taking the Early Assessment Program(EAP) test in the CAASPP. The EAP program (<https://www.cde.ca.gov/ci/gc/hs/eapindex.asp>) is a way for the CSUs to determine where to place students after acceptance in math and english. It will not determine whether students are accepted, but will be used after.

9年级家长咖啡会

2月13日星期三, 上午8:15-10, 员工休息室

请加入我们的下一个9年级家长咖啡会,“规划二年级及以上”。上午8:30-9:00, Derek Johanson, Jonathan Fidani和Cora Ross, 我们三位出色的Gunn顾问将为明年及以后的课程选择进行非正式的问答。

(学生的课程选择需要在2月25日之前上交, 所以这是一个很好的机会让你回答问题。)我们也想交换关于9年级学生的夏季选择的想法, 并非正式地进行社交。休息室将提供咖啡和清淡的早餐小吃。我们期待在那里见到你! --Jen, Masha, Roberta和Rose, 9年级家长网络协调员

CSU的大学准备测试以及为什么CAASPP测试很重要

2月19日星期二, 星期二, 图书馆

圣何塞州立大学Tom Reisz大学准备课程经理将通过CAASPP中的早期评估计划(EAP)测试来讨论数学和英语的学术准备和安置。EAP计划(<https://www.cde.ca.gov/ci/gc/hs/eapindex.asp>)是CSU确定学生在数学和英语接受后放置位置的一种方式。它不会决定学生是否被录取, 但会在之后使用。

Edward

Work Experience Program at Lockheed Martin

Application Deadline: Mon, Mar 4, 3 PM

Lockheed Martin is a global security and aerospace company that is principally engaged in the research, design, development, manufacture, integration and sustainment of advanced technology systems, products and services. The Lockheed Martin Advanced Technology Solar and Astrophysics Center has been collaborating for over 30 years with PAUSD to provide a Science Work Experience Program in a research environment. Students must be in their junior year when they apply. For more information, click [here](#). Contact Theresa McDermott, Work Experience Education Teacher Coordinator, tmcdermott@pausd.org, if you have questions.

洛克希德马丁公司的工作经验计划

申请截止日期：3月4日星期一，下午3点

洛克希德马丁公司是一家全球性的安全和航空航天公司，主要从事先进技术系统，产品和服务的研究，设计，开发，制造，集成和维护。洛克希德马丁先进技术太阳能和天体物理中心与PAUSD合作已有30多年，在研究环境中提供科学工作体验计划。申请时，学生必须在大三。欲了解更多信息，请点击此处。如果您有任何疑问，请联系Theresa McDermott，工作经验教育教师协调员，[tmcdermott @ pausd.org](mailto:tmcdermott@pausd.org)。

T4 Richard

Gunn Community Service Day: Adult and Student Volunteer Signups Open NOW!

Thu, Mar 7, 8:00 AM-2:15 PM (times will vary depending on the service opportunity you choose)

Each year, Youth Community Service (YCS) sponsors the popular Gunn Service Day. YCS-Interact and Key Club students are working very hard to make this day happen. This year there will be on and off-campus service projects for students and for adult chaperones. For off-campus service projects, students will travel in buses to various service sites such as pre-schools, parks, or soup kitchens. MANY adult chaperones are ESSENTIAL to accompany the student-led teams. Please visit the [Gunn website](#) for more information and to sign up. Questions: nhesterman@pausd.org and ashley@youthcommunityservice.org.

Gunn社区服务日：成人和学生志愿者注册现已开放！

星期四，3月7日，上午8:00-2:15（时间因您选择的服务类型而异）

每年，青年社区服务（YCS）都会举办很受欢迎的Gunn服务日。YCS-Interact和Key Club的学生们正在努力使这一天成为现实。今年将为学生和成年陪护人员提供校内和校外的服务项目。对于校外服务项目，学生将乘坐公共汽车前往各个服务站点，如学前班，公园或流动厨房。成年陪护人员的陪伴对学生领导的团队来说是必须的。请访问Gunn网站了解更多信息并注册。有问题请联系：nhesterman@pausd.org和ashley@youthcommunityservice.org。

FROM THE PREVIOUS ISSUE:

T5 Caroline 2020

Announcing Gunn's New Social Justice Pathway: American Values in Action

Registration for next year begins Feb 2

Ninth graders can register now for a place in this new, multi-disciplinary, 3-year program in which students will learn the history of justice, freedom and equality in our country, and will acquire the leadership skills to take action for positive change in their communities. We are looking for students with diverse skills, viewpoints (not just liberal) and backgrounds who believe in the values our country was built on. Honors credit available for English classes. For more information, please contact your student's counselor or check this year's catalog for the Social Justice Pathway. To sign up, students choose 10th grade Social Studies and English classes with the "SJP" letters after the course names. If you have questions, find us at the Elective Fair, or reach us at lnavarro@pausd.org.

介绍Gunn新课程“Social Justice Pathway”（社会公正之路）：美国价值观在行动

2月2日开始注册明年的课程

九年级学生现在可以注册参加这个新的、多学科的三年制课程，学生将学习美国的公正，自由和平等的历史，并将获得如何采取行动来积极改变他们的社区的领导才能。我们正在寻找具有不同技能、观点（不仅是自由主义）和背景的学生，他们相信我们国家的核心价值观。其中的英语课程可获得荣誉学分。如欲了解更多信息，请联系您学生的辅导员或查看今年的“Social Justice Pathway”目录。要注册的话，学生可以选择10年级的社会学和英语课程（课程名称后面附有“SJP”字母）。如果您有任何疑问，请在选修展览会上找到我们，或通过送电子邮件到lnavarro@pausd.org 与我们联系。

Edward

RT 88 Bus Schedule Adjustments for Feb 11-13

Mon, Feb 11 (Special Dismissal 2:15 PM)

School trippers will depart Vets Hospital at 2:23 PM (88M) and 2:25 PM (88L). An additional N/B 88 trip to Middlefield/Colorado will depart Vets Hospital at 2:27 PM.

Tue, Feb 12, and Wed, Feb 13 (3:35 PM Dismissal)

School trippers will depart Vets Hospital at 3:43 PM (88M) and 3:45 PM (88L). An additional N/B 88 trip to Middlefield/Colorado will depart Vets Hospital at 3:47 PM.

GunnHacks 5.0 Registration Now Open

Sat, Feb 23, 7 AM-10 PM, N Building

We are excited to host the fifth iteration of our school hackathon, GunnHacks 5.0, which will be held on Saturday, February 23, 7am to 10pm. You'll have the opportunity to work in teams of up to four to create cool projects and make your ideas a reality. We welcome high school students of all skill levels. Food and refreshments will be provided. Prizes will be given to the best projects. To apply or learn more about GunnHacks 5.0, please visit <https://gunnhacks.com/>. If you have any questions, feel free to contact us at ghshacks@gmail.com.

2月11日至13日的RT 88巴士时刻表调整

2月11日星期一（特别解雇2:15 PM）

学校的游客将于下午2:23（88M）和下午2:25（88L）离开Vets医院。另外N / B 88前往Middlefield / Colorado的行程将于下午2:27从Vets医院出发。

2月12日星期二，2月13日星期三（3点35分解雇）

学校的游客将于下午3:43（88M）和下午3:45（88L）离开兽医院。另外N / B 88前往Middlefield / Colorado的行程将于下午3:47离开Vets医院。

GunnHacks 5.0注册现已开放

2月23日星期六，上午7点至晚上10点，N楼

我们很高兴能够举办我们学校黑客马拉松的第五次迭代，GunnHacks 5.0，将于2月23日星期六上午7点至晚上10点举行。您将有机会以最多四人的团队工作，创建出色的项目并使您的想法成为现实。我们欢迎各种技能水平的高中生。将提供食物和点心。奖项将颁发给最佳项目。要申请或了解有关GunnHacks 5.0的更多信息，请访问

<https://gunnhacks.com/>。如果您有任何疑问，请随时通过ghshacks@gmail.com与我们联系。

T7

PAUSD & PTAC

****NEW** EACH FRIDAY! Superintendent's Weekly Board Update**

Read Dr. Don Austin's Weekly Board Update, published new each Friday <https://www.pausd.org/news>.

****NEW** PTAC General Association Meeting with Special Guest Supervisor Joe Simitian**

Wed, Feb 13, 9-11 AM, District Office Board Room, 25 Churchill Ave, Palo Alto

Please join us. We welcome all. We invited Santa Clara County Board Supervisor, Joe Simitian, to speak to us about the Teacher Housing and Update on the Stanford GUP Development Agreement. You don't want to miss this.

****新**每个周五！主管每周董事会更新**

阅读Don Austin博士的每周董事会更新，每周五发布新内容<https://www.pausd.org/news>。

****新** PTAC总会与特邀嘉宾Joe Simitian会面**

周三，2月13日，上午9点-11点，区办公室董事会议室，25丘吉尔大道，帕洛阿尔托

请加入我们。我们欢迎所有人。我们邀请了圣克拉拉县的董事会主席Joe Simitian向我们讲述斯坦福GUP发展协议的教师住房和最新情况。你绝对不想错过的。

George Zheng

****NEW** PTAC Special Meeting: Stanford G.U.P.: FULLY MITIGATE**

On Wednesday, PTAC held a Special Meeting for the General Association focusing on the Stanford G.U.P. A number of resource materials were provided to all school communities, PTAs and PTSAs. We heard from Teachers' Union (Teri Baldwin), CSEA (Meb Steiner), PAUSD Board (Dr. Jennifer DiBrienza) and PAUSD Superintendent (Dr. Don Austin), Nixon PTA President (Matthew Hayes), Palo Verde PTA President (Karolina Werner), Safe Routes To School Committee (Peter Phillips), and others. The association had a robust discussion on the issue of the largest development in the history of the County, and developed a strategies around letter writing campaigns to Stanford University and County Board Supervisors, via electronic and paper format. Each school community is choosing to do their own letter or letters addressing a focus that mostly impact them, e.g., Nixon PTA (focus on after-school child care). All PTAC provided resource material, including PTAC Fact Sheet, as well as email addresses are posted and update on the PTAC website. Go here to read more: www.paloaltopta.org.

新的PTAC特别会议:Stanford G.U.P :

周三，PTAC为关注斯坦福大学GUP的总协会召开了一次特别会议。下述人员向所有学校社区、PTAs和PTSAs提供了一些资源材料。我们从教师工会(Teri Baldwin)，CSEA (Meb Steiner)，PAUSD董事会(Dr Jennifer DiBrienza)和PAUSD监督(Don Austin博士)，尼克松小学家长教师联谊会主席(马修海耶斯)，帕洛佛德家长教师联谊会主席(karolina Werner)，安全路线到学校委员会(Peter Philips)，和其他人。协会就这个县历史上最大的发展问题进行了激烈的讨论，并制定了一项策略，通过电子和纸张的形式向斯坦福大学和县董事会监事写信。每个学区都选择写一个对他们学区关系最重大的时间，比如说Nixon PTA(专注于课后儿童看护)。所有PTAC提供的资源材料，包括PTAC便览，以及电子邮件地址均在PTAC网站上公布和更新。点击[这里](http://www.paloaltopta.org)查看更多信息:www.paloaltopta.org。

T9 Xiaolin

****NEW** Call to Action: Please Sign the Petition**

Palo Alto PTA Council URGES YOU TO TAKE ACTION. Parents, teachers, staff, PAUSD students, Palo Alto neighbors, and colleagues, too! Please sign the online petition to speak up and voice your concerns. The message is simple: STANFORD TO SAFEGUARD OUR CHILDREN'S EDUCATION WITH FULL MITIGATION. PAUSD students who come with no tax dollars for their education in a public school is just not right. FULL MITIGATION will safeguard our children's education now and for future generations of school children. Please [sign the petition!](#)

****新****行动呼吁:请签署请愿书

帕洛阿尔托家长会敦促你采取行动。家长，老师，工作人员，PAUSD学生，帕洛阿尔托的邻居，还有同事！请在网上签署请愿书，表达你的担忧。这个信息很简单:斯坦福大学要保护我们孩子的教育，并充分减轻其负担。在公立学校接受教育的PAUSD学生没有纳税，这是不对的。全面的缓解措施将保障我们的儿童现在和未来的学校儿童的教育。请在[请愿书](#)上签名！

T10

2019 Annual CAC Sweetheart Awards: Call for Nominations

Nomination form due: Thu, Feb 14

Is there a bus driver, friend, teacher, administrator, neighbor, aide, crossing guard, coach, fellow student, therapist, physician, volunteer or relative that has done something (however large or small) for your special needs child with an IEP or 504? Honor that person by nominating him or her for a CAC Sweetheart Award. Submit nominations using this [online form](#) before Thursday, February 14th (early submissions welcome). The Awards Ceremony will be on Wednesday, February 27th from 6-8 PM at Nixon Elementary School. For more information or questions contact sweethearts.award@gmail.com or go to www.cacpaloalto.org. Co-sponsored by Palo Alto Community Advisory Committee for Special Education and the Palo Alto Council of PTAs.

2019 年度CAS温暖人心奖：召集提名

提名表格截止日期：2月14日，星期四

有没有这么一个人，他为了你的有特殊需要的孩子做了一些或大或小的事情呢？他/她可以是公交车司机，朋友，老师，管理员，邻居，助手，交通协助员，教练，学生，治疗师，医师，志愿者，或亲人。通过为CAC 甜心奖提名来表彰他/她吧！请与2月14日（周四）之前在这个[线上表格](#)提交你的提名，欢迎提前提交！颁奖典礼将会在2月27日（周三）晚上6点至8点举行，地点为Nixon小学。更多信息和问题请联系 sweethearts.award@gmail.com 或前往www.cacpaloalto.org。此次活动由Palo Alto特殊教育咨询委员会和Palo Alto PTA理事会共同发起。

T11 Caroline 2020

Parent Ed Night: Learn the Basic ABCs About LGBTQ+ Youth

Wed, Mar 13, 7 PM, Fletcher Middle School, MP Rm, 655 Arastradero Rd, Palo Alto

This [Parent Ed event](#) is organized by the Fletcher Middle School PTA and staff, and is open/relevant to anyone, not just Fletcher families. Our event will be about understanding gender identities, sexual orientation, how to support LGBTQ+ youth in our community, and more. Open to all families with the purpose of supporting youth so we can be an inclusive and WELCOMING community. Translation (Spanish and Mandarin) available if requested 3 days in advance. Please email klee@pausd.org to request. Special guests include Miriam Stevenson (PAUSD's Director of Student Services), Valerie Royalty-Quandt (Greene Middle School Principal), Melissa Howell (Fletcher Middle School Principal), Diana Hernandez and Ryan Fouts (Project Outlet Education Coordinator and Program Director), Shounak Dharap (PAUSD Board of Education member), Sally G. (former PAUSD parent), and Julian G. (former

PAUSD student). Also available: City and school library resource tables and great prizes! Have a question you'd like addressed? [Fill out this anonymous form](#) by Monday, 3/11/19.

家长教育活动夜：学习关于LGBTQ + Youth的基本常识

3月13日星期三，晚上7点，Fletcher中学，MP室，655 Arastradero Rd, Palo Alto

这次的家长教育活动由Fletcher中学的PTA和教工人员共同组织，对所有人开放也与大家都有关系，而不仅仅限于与Fletcher中学有关的家庭。我们的活动将是了解性别认同，性取向，如何支持社区中的LGBTQ +青年等等问题的机会。对所有家庭开放，是旨在支持青年，使我们成为一个包容和开放的社区。如果需要翻译（西班牙语和普通话）请提前3天发送电子邮件至`klee@pausd.org`进行申请。特邀嘉宾包括Miriam Stevenson（PAUSD学生服务总监），Valerie Royalty-Quandt（Greene中学校长），Melissa Howell（Fletcher中学校长），Diana Hernandez和Ryan Fouts（Outlet Education项目协调员和项目总监），Shounak Dharap（PAUSD教育委员会成员），Sally G.（前PAUSD父母）和Julian G.（前PAUSD学生）。还将提供：城市和学校图书馆资源表和丰厚的奖品！您有想解决的问题吗？请在2009年3月11日，星期一，之前填写此匿名表格。

T12 Sherry

Community

2019 Palo Alto Chinese New Year Fair

Sun, Feb 24, 2-5 PM, Mitchell Park Community Center, 3700 Middlefield Rd, Palo Alto

The Palo Alto Chinese Community cordially invite you and your family to celebrate 2019 Chinese New Year, the Year of the Pig. This fourth annual Chinese New Year Fair features performances of Chinese folk music, instruments, and dances by students from the Palo Alto Unified School District and local talents. The fun and festive celebration showcases Chinese art, cultural exhibitions, game booths, delicious foods and many more! The event admission is free and all proceeds from activities, food, etc will be donated to support the Palo Alto schools. We look forward to seeing students, parents, teachers, staff, neighbors, and friends. This large-scale event is organized by the Palo Alto Chinese Parents Community in collaboration with the City of Palo Alto and Palo Alto Council of PTAs. Parking is limited, so please walk, bike, or share a ride.

社区

2019年帕洛阿尔托中国新年交易会

周日，2月24日，下午2-5点，米洛尔公园社区中心，3700 Middlefield Rd, Palo Alto

Palo Alto华人社区诚挚地邀请您和您的家人共同庆祝2019年农历猪年新年。第四届年度中国新年交易会由来自帕洛阿尔托联合学区的学生和当地人才组成的中国民间乐队表演音乐和舞蹈。有趣和节日的庆祝活动包括中国艺术，文化展览，游戏摊位，美味食品等等！活动入场免费，所有收益将捐赠给帕洛阿尔托学校。我们期待看到学生，家长，老师，员工，邻居和朋友的参与。这个大型活动由Palo Alto中国家长社区与Palo Alto市和Palo Alto PTAs理事会合作举办。停车位有限，请步行，骑自行车或共享。

Edward

Rise Together Education's Annual Fundraising Gala

Fri, Mar 15, 7-11 PM, Domenico Winery, 1697 Industrial Rd, San Carlos

Please join us for an evening of friendship, wine tasting, dinner, and dancing. Win vacation accommodations, dinner at local restaurants, and priceless experiences bidding on over 50 silent auction items. Let's raise our paddles during the live auction to raise funds for high achieving, low income Palo

Alto students to assist with their plans to attend and graduate from a 4year college program. Buy your tickets today! Put together a table of ten! Early Bird Pricing ends February 28. Tickets can also be purchased with a check made payable to Rise Together Education Inc and sent to 380 Hamilton Avenue, P.O. Box 29, Palo Alto, CA 94301. Buy tickets [here](#). Click [here](#) for a sneak peek at the auction catalog.

Volunteer! An Hour a Week Could Change a K-5 Student's Life

Over 80% of East Palo Alto and eastern Menlo Park students are performing below grade level in reading and math. As a classroom volunteer, you will work with the same teacher and student every week for an hour during the school year. It's an opportunity to build a relationship with a student and impact his or her life.

共同崛起教育年度筹款晚会

周五, 3月15日, 晚上7-11点, Domenico酒厂, 1697工业路, 圣卡洛斯

请加入我们, 参加友谊, 品酒, 晚餐和跳舞之夜。赢得度假住宿, 在当地餐馆享用晚餐, 以及超过50种无声拍卖品的无价体验。让我们在现场拍卖期间举起桨来为高成就, 低收入的帕洛阿尔托学生筹集资金, 以协助他们参加四年制大学课程并从中毕业的计划。立即购买门票! 把十张桌子放在一起! 早鸟定价将于2月28日结束。门票也可以购买, 支票支付给Rise Together Education Inc并发送到380 Hamilton Avenue, P.O. Box 29, Palo Alto, CA 94301.在这里买票。

[点击这里预览拍卖目录。](#)

志愿者! 一周一小时可以改变K-5学生的生活

超过80%的东帕洛阿尔托和东部门洛帕克学院的学生在阅读和数学方面的表现低于年级水平。作为一名教室志愿者, 您每周都会与同一位老师和学生一起工作学年期间。这是一个与学生建立关系并影响他或她生活的机会。

T14 Kevin

All Students Matter provides training and coordinates logistics with you and your schedule in mind. Sign up now and start mid-September. Learn more [here](#), sign up to volunteer [here](#), or you're welcome to contact Keri Tully (keritully@gmail.com). You can make a real difference!

FROM THE PREVIOUS ISSUE:

Nominate Great People for Awards

Deadline for nominations: Mar 1

Each year the Palo Alto Council of PTAs may bestow one of several California State PTA Honorary Service Awards to individuals or organizations that have demonstrated outstanding service to children and youth in our community. The individuals or organization nominated must make far-reaching, notable contributions. The PTA Council HSA Committee selects persons or groups who have benefited children and youth on a district-wide or Palo Alto community level. We also have awards that honor exceptional PTA volunteers at the unit (school) level.

If you know of someone or an organization that deserves to be honored, please complete this form: <https://goo.gl/forms/Kgm6mkkURvCdIGV13>. Recipients will be announced at our Honorary Service Award Reception on Thursday, April 25, 2019. Visit here past recipients: <https://ptac.paloaltopta.org/honorary-service-awards/>.

For older Community announcements, see [Recent Issues of the Gunn Connection](#).

“每个学生都是重要的”组织会按照你的日程提供训练和安排后勤。现在报名于九月中开始服务。在此有[详情](#)和[报名](#)，也可以联络 Keri Tully (keritully@gmail.com)。你可以实现真正的变化！

来自上一期的通知:

给优秀个人奖项的提名

提名截止日期：三月一号

每年，Palo Alto PTA 理事会将给为青少年提供杰出服务的优秀个人和组织颁发加州 PTA 多个奖项之一的名誉服务奖项。所说的个人或组织必须在我们的社区里做出广泛和显著的贡献。PTA 理事会 HSA 委员会选拔在学区或社区级为青少年带来效益的优秀个人和团体。我们也给在学校服务中有突出表现的PTA志愿者提供奖项。

如果你知道值得奖赏的个人或组织，请填写此表格: <https://goo.gl/forms/Kgm6mkkURvCdIGV13>。获奖者名单将会于四月二十五号的名誉服务奖颁奖招待会上公布。以前的获奖者名单请查看：

<https://ptac.paloaltopta.org/honorary-service-awards/>。

查看以前的社区公告，请看近期的[Gunn Connections](#)。